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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
 
JUDr. Pašková: 
Chcela by som sa opýtať, v pláne opravy ciest, bolo pokračovanie Hurbanovej ulice smerom 
na Pribinovu. Bude to toho roku? Lebo takto som vedela, že to bude toho roku. 
 
PhDr. Čižmár: 
Áno, je to predmetom opráv, ktoré sa budú realizovať.  
 
JUDr. Pašková: 
Ja viem, že je to predmetom, ale bolo by dobre, za chvíľku prídu dažde, keď napadne sneh, 
tam je životu nebezpečné chodiť. Mláky sú tam také hlboké, že keď tam niekto ide na stanicu, 
je to frekventované, veľmi frekventované, odtiaľ sa ide na stanicu, odtiaľ sa ide do Lidlu, 
nehovoriac babky do kostola každý večer. Keď sa to tá, aby sa to urobilo pokým je ešte 
svetlo.  
 
PhDr. Čižmár: 
Cesta na Hurbanovej, je predmetom opráv, ktoré boli vysúťažené a následne sa realizujú 
v jednotlivých častiach mesta. To je to, čo bolo posledne schválené  zastupiteľstvom a čo bolo 
predmetom súťaže z ktorej vzišiel víťaz aj realizátor. 
Západná strana Ternavskej ulice a tú dieru na ulici, požiadam technické služby, aby preverili 
a prípadne opravili dostupnou technikou.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
     
Zodpovedané: na MsZ 
 
 
 
 
 
 


